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Abstract (en)
The board has a length measured along a longitudinal direction between two ends (2, 3) of the board, a width measured along a transversal
direction (Wo) between two edges (4, 5), and a height measured between a bottom (6) and a top (7), where the circumference of the board has
rectilinear portions (51- 53, 61- 63). The rectilinear portions permit to exert pressure of contact with ground at an ideal place, irrespective of the
position of feet, and permit to distribute an impulse of force related to sliding of a user.

Abstract (fr)
Planche de glisse ou de roulage (1) présentant une longueur mesurée selon une direction longitudinale (Lo) entre une première extrémité (2) et une
deuxième extrémité (3) de la planche (1), une largeur mesurée selon une direction transversale (Wo) entre un premier bord (4) et un deuxième bord
(5), et une hauteur mesurée entre un dessous (6) et un dessus (7), le pourtour de la planche comprenant les extrémités et les bords. Le pourtour
comprend au moins une portion rectiligne (51, 52, 53, 61, 62, 63).
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